
Protokół z posiedzenia Elbląskiej Gminnej Rady  

Działalności Pożytku Publicznego z dnia 21 lutego 2014 roku 

 
 Posiedzenie Elbląskiej Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego odbyło się  

21 lutego 2014 r. w gmachu Urzędu Miejskiego w Elblągu przy ul. Łączności 1. W spotkaniu 

uczestniczyli następujący członkowie Rady: 

1) Marek Pruszak – przewodniczący Rady 

2) Agnieszka Banaś 

3) Teresa Bocheńska 

4) Barbara Dyrla 

5) Maria Kosecka 

6) Teresa Wojcinowicz 

7) Maciej Pietrzak 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Hanna Chmiel 

2) Dariusz Ignatowicz 

 

 Przebieg posiedzenia: 

 

 Spotkanie otworzył Współprzewodniczący Rady Pan Marek Pruszak, który zaproponował 

aby w związku z nieliczną reprezentacją Rady z zaplanowanego planu pracy wyłączyć punkt 

dotyczący Wieloletniego Programu Współpracy Samorządu z Organizacjami Pozarządowymi. 

 

Zaplanowany plan pracy Rady:  

  

1. Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego posiedzenia 

2. aktualizacja regulaminu Rady,  

3. przyjęcie sprawozdania z działalności Centrum Organizacji Pozarządowych za rok 

2013,  

4. uściślenie problematyki debat dot. sfery pożytku publicznego, 

5. rozpoczęcie pracy nad wieloletnim programem współpracy z organizacjami 

pozarządowymi, 

6. sprawy różne  

 

Ad 1. 

Obecni członkowie Rady przyjęli sprawozdanie z poprzedniego posiedzenia. 

Ad 2. 

Pan Maciej Pietrzak przedstawił obecnym obowiązujący regulamin Rady wraz  

z propozycjami dotyczącymi zmian do regulaminu. Członkowie Rady poprosili  

o przygotowanie na kolejne spotkanie tekstu jednolitego Regulaminu, aby wszyscy 

członkowie Rady mogli dokonać ponownej analizy zapisów i zaproponować zmiany. 

Ad 3. 

Pan Dariusz Ignatowicz przedstawił sprawozdanie z realizacji zadania jakim było 

Prowadzenie Centrum Organizacji Pozarządowych w roku 2013. Członkowie Ray przyjęli do 

wiadomości sprawozdanie nie wnosząc uwag. 

Ad 4 

Członkowie Rady przedyskutowali zagadnienia związane z problematyką debat, w które 

powinna włączyć się Rada Pożytku. 



Pan Marek Pruszak zapytał obecnych czy Rada chce organizować zaplanowane debaty 

tematyczne, czy raczej reagować w trakcie i dostosowywać tematykę debat do aktualnych 

potrzeb. 

Pani Teresa Bocheńska stwierdziła, iż takie dostosowanie do potrzeb jest dobrym 

rozwiązaniem, lecz trzeba zastanowić się nad formą debaty, np. kawiarenki. 

Pan Marek Pruszak Zaproponował temat debaty, która byłaby poświęcona podsumowaniu 

akcji 1 %, natomiast do kampanii promującej przekazanie 1% przygotować film, pokazujący 

na co przekazywane są środki pozyskanie z 1% podatku. 

Pan Dariusz Ignatowicz poinformował zebranych, iż obecnie istnieje tendencja wśród 

organizacji pożytku publicznego do unikania pokazywania w spotach cierpienia. 

W związku z tym Pani Teresa Wojcinowicz Zaproponowała, iż dobrym pomysłem jest 

pokazanie w spocie przekrojowych obszarów pożytku publicznego. 

Pan Dariusz Ignatowicz wspomniał, iż aktywność organizacji pożytku publicznego jest 

znikoma. Podczas realizacji kampanii 1% z 40 organizacji pożytku publicznego 10 przekazało 

swoje logotypy. 

W związku z powyższym Pani Maria Kosecka zaproponowała aby, przedstawić obszary bez 

wchodzenia w prezentację poszczególnych organizacji. 

Następnie Pani Teresa Wojcinowicz zaproponowała aby spot nie był dłuższy niż minuta. 

Pani Marka Kosecka stwierdziła, iż spot powinien być działaniem na przyszłość ponieważ  

w bieżącym roku Rada może nie zdążyć z przygotowaniem i przyjęciem materiału. 

 Ustalono, iż Pan Maciej Pietrzak zorientuje się jaki będzie koszt przygotowania takiego 

spotu i czy jest ewentualnie realne przygotowanie takiego materiału do końca marca. 

Natomiast tematy debat pozostaną otwarte. 

Ad 5  

Pominięto.  

Ad 6. 

Pani Teresa Bocheńska zwróciła się z prośbą o rozwiązanie problemu zatłoczonego parkingu 

przed budynkiem przy ul. Zw. Jaszczurczego 17. 

Pan Marek Pruszak stwierdził, iż zwróci się do Zarządu Budynków Komunalnych z prośbą  

o przygotowanie projektu zagospodarowania tego terenu. 

 

 Kolejne posiedzenie Rady ustalono na dzień 7.05.2014 r. na godz. 12
00

. 

Na tym posiedzenie zostało zakończone. 

 

 

 
Sporządził: 

Maciej Pietrzak 

 

 

 

 

 

 

 

 


